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Številka:  900-9/2018 

Datum:  23. 9. 2020 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

12. redne seje Odbora za proračun in finance, 

ki je bila v torek, 22. 9. 2020, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Maja RAZINGAR, dr. Adis MEDIĆ, Igor ARH, mag. Božena RONNER, Edina DŽAMASTAGIĆ 
in Urška HABJAN  
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, mag. 
Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za 
okolje in prostor, Igor DIMNIK – Kaliopa, d.o.o., Igor PETEK – direktor podjetja Publikus d.o.o. in 
Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 11. redni seji Odbora za 

proračun in finance, ki je bila 15. 6. 2020 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata 

in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica – DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo 

za območje občine Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 
4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Partizan – DRUGA OBRAVNAVA 
5. Predlog Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih 

teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Jesenice 
6. Predlog Strategije razvoja turizma v občini Jesenice 2020 - 2030 – DRUGA OBRAVNAVA 
7. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2020 
8. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020 
9. Predlog za spremembo projekta v Načrtu razvojnih programov za obdobje 2020 – 2023 
10. Letno poročilo družbe Ekogor d.o.o. za leto 2019 
11. Vprašanja in pobude 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
           ZA – 6 

 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  1111..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  PPRROORRAAČČUUNN  IINN  FFIINNAANNCCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1155..  66..  22002200  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 11. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 15. 6. 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

            ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  MMEEDDOOBBČČIINNSSKKEEGGAA  

IINNŠŠPPEEKKTTOORRAATTAA  IINN  RREEDDAARRSSTTVVAA  OOBBČČIINN  JJEESSEENNIICCEE,,  GGOORRJJEE,,  KKRRAANNJJSSKKAA  GGOORRAA  IINN  ŽŽIIRROOVVNNIICCAA  ––  DDRRUUGGAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Gregor Hudrič, ki je na vprašanje Borisa Grilca tudi pojasnil, da je 
zakonsko predpisano, da vsaka dodatna naloga predstavlja dodatnih 5 % sofinanciranja s strani 
države. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

            ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  PPOODDLLAAGGAAHH  ZZAA  OODDMMEERROO  KKOOMMUUNNAALLNNEEGGAA  PPRRIISSPPEEVVKKAA  ZZAA  OOBBSSTTOOJJEEČČOO  

KKOOMMUUNNAALLNNOO  OOPPRREEMMOO  ZZAA  OOBBMMOOČČJJEE  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
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Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 
območje občine Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

            ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  OOBBČČIINNSSKKEEMM  PPOODDRROOBBNNEEMM  PPRROOSSTTOORRSSKKEEMM  NNAAČČRRTTUU  PPAARRTTIIZZAANN  ––  DDRRUUGGAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner:  
Odbor za proračun in finance mora predlagane akte obravnavati z vidika finančnih posledic za 
občinski proračun. Ta odbor ni pristojen za obravnavo vsebine strokovno pripravljenega dokumenta. 
Žalostno bi bilo, da bi bila na seji Občinskega sveta predlagana kakršnakoli sprememba tega 
prostorskega akta, ker bo v tem primeru šlo bolj za nagajanje, kot pa za karkoli drugega. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, ali bo Občina nosila samo stroške komunalne ureditve tega prostora, celotno investicijo 
pa bo financiral Stanovanjski sklad. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
Skladno s tem, kar dopušča zakon, bo tudi v tem primeru dopuščena možnost sklenitve pogodbe o 
opremljanju. To pomeni, da investitor lahko zgradi komunalno infrastrukturo, ki jo preda v last in 
upravljanje Občini, za te zneske pa se sklene pogodba o opremljanju, ki je potem podlaga za poračun 
komunalnega prispevka.  
 
Mag. Božena Ronner:  
V konkretnem primeru bo občina Jesenice le pridobila, predvsem zaradi ureditve prostora in 
estetskega izgleda mesta.  
 
Dr. Adis Medić:  
Zanima ga, ali imajo lastniki sosednjih objektov kaj pripomb na predlagan prostorski akt. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
Vsi lastniki sosednjih objektov in zemljišč so bili obveščeni in so tudi sodelovali v postopku. 
Predstavniki Kejžarjeve 1 in objekta čistilnice so se udeležili javne obravnave, ves čas pa poteka tudi 
sodelovanje s stanovanjskim skladom. Pripombe, ki so bile dane s strani lastnikov sosednjih zemljišč 
so bile usklajene v postopku od javne razgrnitve do druge obravnave. 
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Igor Arh:  
Zanima ga, kaj pomenijo posegi, ki jih izvajajo sedanji lastniki čistilnice, saj taki posegi v prostor s 
predlaganim OPPN-jem na tem območju niso predvideni. 
Posegi, ki se izvajajo na parkirišču, bodo to parkirišče še dodatno zožali. Glede na to, da na Jesenicah 
parkirnih mest primanjkuje, bi bilo ta prostor smiselno nameniti za večje javno parkirišče, ki bi ga 
lahko uporabljali vsi občani.  
 
Mag. Valentina Gorišek:  
Lastnik namerava v pritličju zgraditi javni prostor (hostel in restavracijo), v zgornjem delu pa so v 
načrtu stanovanja. To ni v nasprotju z OPPN-jem. Lastnik je v postopku pridobitve gradbenega 
dovoljenja, je pa bil večkrat že prijavljen različnim inšpekcijskim službam. 
Parkirišče je v zasebni lasti in je namenjeno parkiranju uporabnikov objekta bivše čistilnice. Leta 
1965, ko so takratni lastniki kupovali čistilnico, so kupili tudi to parkirišče.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Partizan v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRRAAVVIILLNNIIKKAA  OO  PPLLAAČČAAHH,,  PPLLAAČČIILLIIHH  IINN  DDRRUUGGIIHH  PPRREEJJEEMMKKIIHH  OOBBČČIINNSSKKIIHH  FFUUNNKKCCIIOONNAARRJJEEVV,,  

ČČLLAANNOOVV  DDEELLOOVVNNIIHH  TTEELLEESS  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  IINN  ČČLLAANNOOVV  DDRRUUGGIIHH  OORRGGAANNOOVV  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Gregor Hudrič. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, kakšne so finančne posledice predlaganega Pravilnika. 
Odpoved sejnini je bila do sedaj rešena na način, da se je prejemnik sejnine le-tej lahko odpovedal 
tudi v korist neke tretje osebe. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Dodatne finančne posledice na podlagi novega Pravilnika so samo v delu, ki se nanaša na čas 
neposrednega vodenja ali usmerjanja zaščite, reševanja in pomoči ob naravnih in drugih nesrečah, ko 
pripada poveljniku občinskega štaba civilne zaščite tudi dodata mesečna nagrada v višini 5 % plače 
župana. 
Po mnenju Vlade RS se posameznik sejnini ne more odpovedati v korist tretjih oseb. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Ljudi je za opravljeno delo potrebno plačati, enako pa velja tudi za člane Občinskega sveta in člane 
delovnih teles. 
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Igor Arh: 
Člani Občinskega sveta so se sejninam odpovedali v času poplav v Srbiji in Bosni. Sejnine so bile v tem 
primeru obračunane in tudi vsi prispevki so bili plačani, tako, da so bile za pomoč ogroženim 
območjem namenjeni neto zneski sejnin. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Pravilnika o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles 
občinskega sveta in članov drugih organov Občine Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  SSTTRRAATTEEGGIIJJEE  RRAAZZVVOOJJAA  TTUURRIIZZMMAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  22002200  --  22003300  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, kdo in kje bo izvajal aktivnosti za produkta doživetja na vodi in doživetja ob vodi. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
V akcijskem načrtu so vsa produktna področja strukturirana. Za doživetja na vodi sta kot nosilca 
opredeljena CŠOD Trilobit in Kamp Perun, kot partnerica pa še Občina Jesenice. V primerih, ko je 
programe potrebno še razviti in vzpostaviti, npr. pri doživetjih ob vodi, pa sta partnerja Občina 
Jesenice in RAGOR. Ocene stroškov so bile narejene na delavnicah na podlagi izkušenj in potreb. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, na katerem področju turizma je potreben največji finančni vložek. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
Največji finančni vložek je potreben za vzpostavitev adrenalinskih in športnih parkov. Velik delež 
predstavlja Zoisov park, ker je zavarovan kot kulturna dediščina, za katero so predpisane smernice 
urejanja. V skladu s konservatorskim načrtom bi za ureditev tega parka potrebovali cca. 250.000 EUR. 
 
Igor Arh:  
Zanima ga, ali so bile v času epidemije korona virusa na področju turizma v občini Jesenice zaznane 
kakšne spremembe oz. trendi, ki bi se lahko uporabili za naprej. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
V zaključni fazi priprave strategije je bila razglašena epidemija zaradi korona virusa. V strategiji je 
predvidena trajnostna naravnanost, kajti nekatere turistične destinacije so že na meji svojih 
zmogljivosti glede sprejemanja turistov. Tudi celotna strategija Triglavskega narodnega parka je zato 
že usmerjena k trajnosti, da se ponudi čim več takih produktov, ki ne privabljajo masovnega turizma 
(pohodništvo, kolesarstvo, ipd.). 
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Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Strategije razvoja turizma v občini Jesenice 2020 – 2030 v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  33..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme 3. 
dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2020, 
ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2020.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme 2. 
dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020, ki 
predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  SSPPRREEMMEEMMBBOO  PPRROOJJEEKKTTAA  VV  NNAAČČRRTTUU  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002200  ––  

22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj, ki je na vprašanje Borisa Grilca tudi pojasnil, da gre pri 
tej investiciji v glavnem za izgradnjo ceste, ter v manjšem delu še za izgradnjo kanalizacije. Po 
zaključku investicije zgrajena kanalizacija vpliva na stroške najemnine, ki jo Občina zaračunava 
javnemu komunalnemu podjetju JEKO in se plačuje skozi ceno storitve pri omrežnini. Sprememba 
NRP-ja nima neposrednega finančnega vpliva na občinski proračun, saj so zneski tudi terminsko 
usklajeni z vloženo prijavo. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se v Načrtu razvojnih 
programov za obdobje 2020 – 2023 spremeni projekt Poslovna cona Jesenice – 2. faza, šifra NRP 
OB041-06-0038, in sicer zaradi spremembe naziva projekta Poslovna cona Jesenice: Izgradnja 
komunalne infrastrukture 2. faza in spremembe finančne konstrukcije projekta zaradi uskladitve s 
Pogodbo št. C2130-20-333016 z dne 24. 7. 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100::  

LLEETTNNOO  PPOORROOČČIILLOO  DDRRUUŽŽBBEE  EEKKOOGGOORR  DD..OO..OO..  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Igor Petek in Marko Markelj. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edina Džamastagić: 
Meni, da je prav, da druge občine plačujejo višjo ceno, kajti smrad iz Male Mežakle se širi po 
Jesenicah in ne po drugih občinah. Tudi, ko je Ekogor posloval z dobičkom, občani Jesenic zato niso 
imeli nič nižje cene. 
Delovna skupina je bila ustanovljena z namenom, da se sproti poiščejo rešitve ter da se Občinski svet 
obvešča o nastali situaciji. Občinski svet do danes ni dobil še nobenega poročila te delovne skupine, 
zato se sprašuje, ali delovna skupina sploh še deluje. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Delovna skupina je bila imenovana s sklepom župana. Določen je vodja te delovne skupine in od 
njega se tudi pričakuje določene aktivnosti. Sklepi, ki so bili sprejeti na drugem sestanku delovne 
skupine, so bili realizirani, od takrat naprej pa delovna skupina res ni bila več aktivna. Je pa župan v 
mesecu avgustu pozval vodjo delovne skupine, da se pripravi poročilo za sejo Občinskega sveta, 
vendar zaenkrat s strani vodje delovne skupine ni nobenega odgovora. 
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Boris Grilc: 
Kot mu je znano, ni bilo pravih aktivnosti s strani vseh deležnikov, kar je tudi razlog, da delovna 
skupina ni želela več delovati. Če ni nekih pravih medsebojnih povezav in dokumentov, potem 
skupina ne more delati. Vodja delovne skupine bo o tem lahko kaj več povedal na seji Občinskega 
sveta. 
 
Mag. Božena Ronner: 
V gradivu je navedeno, da se je delovna skupina v dveh mesecih v letu 2019 sestala dvakrat. Delovna 
skupina je od Ekogorja zahtevala, da jim mesečno posreduje poročila, Občinski svet pa o tem ni nič 
seznanjen. Sprašuje se, ali je delovna skupina sploh potrebna, saj morajo te zadeve spremljati 
Komunalna direkcija, Ekogor in župan. Občani občine Jesenice od te delovne skupine nimajo 
popolnoma nič.  
 
Marko Markelj:  
Sam je bil naknadno imenovan v delovno skupino, tako da na prvem sestanku še ni bil prisoten. Je bil 
pa prisoten na drugem sestanku in od takrat dalje čaka, da predsednik delovne skupine skliče nov 
sestanek. Kot član delovne skupine od Ekogorja mesečno dobiva poročila o masnih tokovih.  
 
Boris Grilc:  
Navedba, da je prišlo do povečanja plačevanja, verjetno pomeni, da se tudi na Jesenicah slej ko prej 
lahko pričakuje predlog za dvig cene. Zanima ga, za koliko naj bi se cene povečale. 
 
Marko Markelj: 
Oba odloka sta bila na Občinskem svetu sprejeta po zelo dolgotrajnem postopku. Aneks h koncesijski 
pogodbi je v postopku usklajevanja. V vsakem primeru bo prišlo do zahtevka za povišanje cene 
obdelave zaradi stroškov lahke frakcije. Izvajalec je že pripravil informativni elaborat, ki pa ga je 
potrebno še pregledati. Glede na sprejet odlok in veljavno koncesijsko pogodbo bo cene obravnaval 
Občinski svet. Tak predlog se lahko pričakuje, s tem, da mora najprej biti bolj trdno rešena končna 
obdelava lahke frakcije, da se količine na Mali Mežakli začnejo zmanjševati.  
 
Boris Grilc: 
Na Mali Mežakli je odloženo zelo veliko bal. Zanima ga, kako bo z odvozom teh bal, ter s povečanjem 
cen, ki naj bi bilo kar 100 %. 
 
Igor Petek:  
Problem z balami je nastal, ker država do sedaj ni imela urejene državne gospodarske javne službe 
energetske izrabe oz. sežiga lahke frakcije, izdelane iz komunalnih odpadkov. Uredba, ki naj bi to 
področje uredila, je od včeraj v javni obravnavi. Razpisane naj bi bile koncesije za celo Slovenije, ki pa 
bodo teritorialno omejene. Edini tak objekt, ki je v Sloveniji že narejen, je v Celju, kjer je koncesija 
dana Mestni občini Celje in je teritorialno omejena na Savinjsko regijo. 
V Termoelektrarni Šoštanj se odvijajo aktivnosti za uporabo goriv, izdelanih iz odpadkov, kot 
energenta, ki bi nadomestil premog. Po terminskem planu naj bi bilo to vzpostavljeno v prvi polovici 
naslednjega leta. V tem trenutku pa Ekogor lahko frakcijo oddaja v Cementarno Anhovo kot 
alternativno gorivo. Te zmogljivosti so bistveno manjše, zato je bil prvi cilj, da na Mali Mežakli ne 
nastajajo nove količine bal.  
Trenutna cena na Jesenicah ne pokriva stroškov. Slovenija ima precej striktno zakonodajo za 
določitev cen gospodarskih javnih služb, ki jo je potrebno upoštevati pri pripravi elaboratov. Je pa 
cena odvisna tudi od polnosti kapacitet. Ekogor ravno zaradi problema lahke frakcije danes ne 
obratuje s polnimi kapacitetami.  
 
Edina Džamastagić: 
Razume, da bi za nadaljnjo obdelavo tudi občina Jesenice plačevala višjo ceno. Zanima pa jo, kako je s 
količinami, ki so že nastale, ter ali bo tudi za odvoz teh količin potrebno plačati višjo ceno. Ni namreč 
krivda občanov, da se ti odpadki niso odvažali sproti, ko je bila cena še nižja. 



 9/11 

Igor Petek: 
V sami ceni je bil zajet strošek lahke frakcije približno v višini 80 EUR/tono. Dejanski strošek po 
današnjih cenah na trgu je okoli 150 - 155 EUR/tono. V nekaterih občinah je ta strošek že zajet v 
ceno. Upa, da bo z začetkom obratovanja TEŠ, ta strošek lahko nekoliko nižji. Cene, ki so danes na 
trgu, so res zelo visoke. 
 
Boris Grilc:  
Iz položnice je razvidno, da občani dobijo za odvoz odpadkov povračilo stroškov v višini 2 evra. To 
torej pomeni, da se sredstva sedaj vračajo, potem pa bo potrebno plačati še enkrat višjo ceno, da se 
bodo bale odpeljale. 
Zanima ga, ali Ekogor sedaj sploh še balira lahko frakcijo. 
 
Marko Markelj:  
Znesek, ki je naveden na položnici, poračunava JEKO glede na zbrano količino odpadkov. Gre za drugo 
gospodarsko javno službo, ki jo ne izvaja Ekogor.  
 
Igor Petek:  
V zadnjih treh mesecih Ekogor lahke frakcije ne balira, ker jo sproti odvaža prevzemniku. Mora pa biti 
ta lahka frakcija predelana in pripravljena za uporabo v industrijski peči Cementarne Anhovo. 
 
Boris Grilc:  
Sam osebno je na Mali Mežakli videl, kaj se melje in odlaga na deponijo. Med drugim se na deponijo 
odlaga tudi lahka frakcije, o čemer ima tudi slike.  
 
Igor Petek:  
Lahka frakcija se na deponijo ne sme odlagati, zato bi rad videl slike, ki so bile omenjene. 
Težka frakcija po stabilizaciji je material, ki je bistveno drugačen, kot je bil včasih, preden se je izvajala 
obdelava.  
 
Igor Arh:  
Zanima ga, ali je narejena ocena, koliko lahke frakcije še ni šlo na končno obdelavo, čeprav so občani 
ta strošek že plačali. Glede na to, da so bili stroški obdelave že poravnani, bi pričakoval, da ima 
podjetje ustvarjeno neko rezervo sredstev, iz katerih se bodo lahko pokrivali stroški obdelave. 
Zanima ga, v kolikem času se pričakuje, da se bodo bale iz Male Mežakle lahko odpeljale ter kako se 
na deponiji zagotavlja požarna varnost za tisti del območja, na katerem so sedaj te bale skladiščene.  
 
Igor Petek:  
Od kar se bale na Mali Mežakli skladiščijo, so se spremenili predpisi glede požarne varnosti. 
Skladiščene bale so na srečo nekoliko umaknjene od same obdelave, tako da so s tega vidika požarno 
manj ogrožajoče. Priprava lahke frakcije za gorivo pa je z vidika požarne varnosti veliko bolj 
problematična. 
Ekogor je vsekakor zainteresiran za najem tega prostora. Reševanje problematike skladiščenih bal pa 
je v veliki meri odvisno od tega, kako bo opredeljena infrastruktura, kjer se bo ta material dalo 
uporabiti po postopku energetske izrabe. 
 
Marko Markelj:  
V bilanci stanja so kratkoročne pasivne časovne razmejitve, ki predstavljajo vnaprej vračunane 
stroške končne oskrbe. Teh sredstev je okoli 1,4 mio, namenjena pa so za končno obdelavo lahke 
frakcije, kar še ni bilo realizirano. Ker cene niso usklajene, ta sredstva ne zadoščajo za končno 
obdelave vse skladiščene lahke frakcije.  
Cena lahke frakcije ne pomeni tudi enakega povečanja skupne cene. 
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Igor Arh:  
Zanima ga, ali bo potrebno za vso zbalirano lahko frakcijo izvesti še eno fazo obdelave, da se bo lahko 
zadostilo pogojem, ki jih zahtevajo odjemalci. 
 
Igor Petek:  
Za vsakega končnega uporabnika je potrebno pripraviti material na način, kot ga ta uporabnik 
potrebuje. Oprema, ki jo bo potrebno zagotoviti za ta proces priprave mateiala, bo ravno tako 
vplivala na višino stroškov in posledično tudi na ceno. 
 
Dr. Gregor Hudrič:  
Občina je odločno proti, da se zemljišče, na katerem so sedaj skladiščene bale, Ekogorju da v najem. 
V primeru, da bi se to zemljišče dalo v najem, bi to na nek način pomenilo tiho privolitev Občine, da 
se bale na tem zemljišču lahko nepravilno skladiščijo. Je pa v postopku usklajevanja dogovor o 
nadomestilu za neupravičeno uporabo tega zemljišča. 
 
Igor Arh:  
Prav je, da je na Jesenicah cena nižja, saj tukajšnje okolje tudi nosi posledice in je to potem lahko 
neke vrste nadomestilo za obremenjenost okolja s smradom. 
 
Igor Petek:  
Predlaga, da se na Mali Mežakli organizira ogled postopka obdelave odpadkov pred odlaganjem. 
 
Marko Markelj:  
Kljub temu, da gre za obvezno gospodarsko javno službo, se je država odločila, da sama ne bo 
postavljala objektov, temveč bo podelila koncesije. Teh objektov v roku treh let v Sloveniji sigurno ne 
bo, zato je velika prednost Ekogorja, da vodi postopke za prevzem lahke frakcije s Cementarno 
Anhovo in s Termoelektrarno Šoštanj. 
 
Igor Petek:  
27.000 ton je minimalna količina za katero se lahko podeli koncesija, na Jesenicah pa pri polni 
obremenitvi nastaja 20.000 ton. Uredba pa vsebuje tudi določilo, da mora biti objekt zgrajen v 
sedmih letih po podelitvi koncesije. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil z Letnim poročilom družbe EKOGOR d.o.o. za leto 2019.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
11.1 Mag. Božena Ronner:  
Predlaga, da se s sklepom župana ukine delovna skupina, ki je bila imenovana za spremljanje stanja 
na CERO Mala Mežakla, ker ta delovna skupina ni opravila pričakovanih nalog. Glede na to, da 
svetniki sami hodijo v kontrolo na Malo Mežaklo, to pomeni, da je skrb občanov večja, od aktivnosti 
umetno ustanovljene delovne skupine. 
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 Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora se jo zaključil ob 18.45 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Boris Grilc 
PREDSEDNIK ODBORA ZA  
PRORAČUN IN FINANCE 

 
 


